

recommended *inter alia* that the Administering Authority should consider the establishment of higher educational facilities in the Cameroons, expresses the hope that the Administering Authority will be able to indicate in future annual reports what steps it has taken towards implementing that resolution”;

*Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioners of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Eightieth meeting,  
3 April 1950 (T/634).*

### **231 (VI). Annual reports**

*The Trusteeship Council*

*Requests* the Administering Authorities concerned to consider supplying the metric equivalents of the units and measures appearing in the annual reports concerning the Trust Territories under their respective administrations.

*Eighty-first meeting,  
4 April 1950 (T/594).*

### **232 (VI). Question of an international régime for the Jerusalem area and protection of the Holy Places**

*The Trusteeship Council*

*Having approved* the Statute for the City of Jerusalem at its eighty-first meeting on 4 April 1950,

*Requests* the President of the Trusteeship Council:

(a) To transmit the text of the Statute for the City of Jerusalem to the Governments of the two States at present occupying the area and City of Jerusalem;

(b) To request from the two Governments their full co-operation in view of paragraph II of General Assembly resolution 303 (IV) of 9 December 1949;

(c) To report on these matters to the Trusteeship Council in the course of its seventh regular session.

*Eighty-first meeting,  
4 April 1950 (T/564).*

tutelle par laquelle il recommandait notamment à l'Autorité chargée de l'administration d'envisager la création au Cameroun d'un enseignement supérieur, exprime l'espoir que l'Autorité chargée de l'administration pourra, dans ses rapports annuels ultérieurs, indiquer quelles mesures elle a prises pour donner effet à cette résolution.”;

*Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle des pétitionnaires, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Quatre-vingtième séance,  
3 avril 1950 (T/634).*

### **231 (VI). Rapports annuels**

*Le Conseil de tutelle*

*Prie* les Autorités chargées de l'administration intéressées d'examiner la possibilité d'indiquer en unités et mesures du système métrique les unités et mesures figurant dans les rapports annuels concernant les Territoires sous tutelle placés sous leurs juridictions respectives.

*Quatre-vingt-unième séance,  
4 avril 1950 (T/594).*

### **232 (VI). Question d'un régime international pour la région de Jérusalem et de la protection des Lieux saints**

*Le Conseil de tutelle*

*Ayant approuvé* le Statute de la Ville de Jérusalem au cours de sa quatre-vingt-unième séance, le 4 avril 1950,

*Invite* le Président du Conseil de tutelle:

a) A transmettre le texte du Statut de la Ville de Jérusalem aux Gouvernements des deux Etats occupant actuellement la région et la Ville de Jérusalem;

b) A demander aux deux Gouvernements leur entière collaboration conformément au paragraphe II de la résolution 303 (IV) de l'Assemblée générale en date du 9 décembre 1949;

c) A faire rapport sur ces questions au Conseil de tutelle au cours de sa septième session ordinaire.

*Quatre-vingt-unième séance,  
4 avril 1950 (T/564).*